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Sēde sasaukta 2023.gada 21.septembrī plkst. 14:00 
Sēde sākta 2023.gada 21.septembrī plkst. 14:01 
Sēde slēgta plkst. 16:05 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
 
Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 
Sandris Bēča, Edgars Treimanis (attālināti), Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš (attālināti), Jānis Veits, Raimonds Reinis, Andris Jankovskis 
 
Sēdē piedalās: 
Deputāte Patricija Andersone, Domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības jautājumos 
Raivis Kalējs, deputāts Andrejs Radzevičs, izpilddirektora vietniece Eva Mahta, juriste 
Gunta Gulbe, Finanšu un grāmatvedības daļas vadītājs Gints Brumbergs, Finanšu 
nodaļas vadītāja Evija Farbotko, Iekšējā audita nodaļas vadītājs Aigars Evardsons, 
Domes priekšsēdētāja biroja vadītāja Iveta Samoviča, Administratīvās daļas vadītāja 
Madara Lagzdiņa, ekonomiste Sniedze Ausmane, nekustamo īpašumu nodokļu 
administratore Aiva Kasparoviča, Būvvaldes vadītājs Kaspars Dzenis, Attīstības un 
uzņēmējdarbības daļas vadītājs Gints Ločmelis, grāmatvede Daiga Ķuda 
 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Informatīvs ziņojums par vēja elektrostacijas teritorijām 

2. Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 
pakalpojumiem ar 2023.gada 1.septembri 

3. Par izglītības iestāžu direktoru un vadītāju atalgojumu 



4. Par izmaiņām valsts budžeta mērķdotācijas un pašvaldības finansējuma aprēķina 
un sadales kārtībā Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu pedagogu darba 
samaksai 

5. Ziņojums par NĪN parādiem un iemaksām 

6. Informatīvais ziņojums par debitoriem Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 

7. Par saistošo noteikumu Nr. _ „Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikums” 
apstiprināšanu 

8. Nolikums “Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu 
izdošanā Dienvidkurzemes novadā” 

9. Par grozījumu saistošajos noteikumos Nr.2023/5 “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības 2023.gada budžeta plānu” apstiprināšanu 

 

1.§ 
Informatīvs ziņojums par vēja elektrostacijas teritorijām 

Ziņo Māris Kuņickis 

Būtība - SIA “K2 Ventum” pārstāvis M.Kuņickis iepazīstina komitejas locekļus ar 
sagatavoto prezentāciju par vēja parka izveidi Sakas pagastā, Dienvidkurzemes 
novadā. 

 

S.Bēča jautā kāpēc vēja parka izveide plānota meža teritorijā? 

M.Kuņickis atbild, ka pirmkārt, vienošanas ar zemes īpašnieku, kas ir arī partneris 
projektā. Otrkārt, šī teritorija ir optimālākā vēja ātruma ziņā. Treškārt, teritorijā ir mazāk 
dabas lieguma ierobežojumu. 

J.Grasmanis jautā vai uzņēmums pārstāv ārzemju firmu? 

M.Kuņickis atbild, ka nē, Latvijas. SIA “K2 projekts” ir viens no projekta 
dalībniekiem, akcionāros ir citas Latvijas kompānija, kuru īpašnieki ir Latvijas, Lietuvas 
un Šveices uzņēmēji. 

J.Veits jautā kas būs ieguvēji attīstot šo projektu? 

M.Kuņickis atbild, ka ieguvēji būs elektroenerģijas patērētāji. 

J.Veits jautā cik ilgi paredzēta būvniecība? 

A.Kuņickis atbild, ka būvdarbi plānoti 2 gadus, bet būvniecības termiņa 
pagarinājumu var radīt starptautisko sūtījumu piegādes, jo 80% no vēja turbīnas tiek 
ražoti Ķīnā. 

J.Veits jautā kādas turbīnas paredzēts uzstādīt - Ķīnas vai Vācu firmas? 



M.Kuņickis atbild, ka pagaidām turbīnas vēl nav izvēlētas, tās izvēlēsies, ka tiks 
saskaņota dokumentācija, šobrīd tiek veikti aprēķini par Vestas, Nordic un Siemens 
turbīnām, bet jaunās paaudzes turbīnām parametri ir līdzīgi.  

G.Kalniņš jautā, kā vizuāli vēja parks izskatīsies no jūras piekrastes? 

M.Kuņickis atbild, ka vizualizācijas tiks iekļautas IVN novērtējuma dokumentācijā. 

A.Jefimovs jautā kāda būs trokšņu ietekme? 

M.Kuņickis atbild, ka trokšņa mērījumi ir veikti un tie atbilst normatīvo aktu 
prasībām. 

A.Jefimovs norāda, ka dabas resursu nodoklis šobrīd no vēju parku teritorijām tiek 
iemaksāts valsts budžetā. 

M.Kuņickis atbild, ka šobrīd tā ir, bet tiekot izstrādā noteikumi, kas paredz, ka kāda 
daļa no dabas resursu nodokļa tiktu novirzīta arī pašvaldībām, šāda prakse ir daudzās 
Eiropas valstīs.  

Komitejas locekļi nolemj pieņemt informāciju zināšanai. 

 
 
Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 

jautājumu iekļaut jautājumu "Informatīvais ziņojums par debitoriem Dienvidkurzemes 
novada pašvaldībā". 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Informatīvais ziņojums 
par debitoriem Dienvidkurzemes novada 
pašvaldībā". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par saistošo noteikumu Nr. _ „Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības nolikums” apstiprināšanu". 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par saistošo noteikumu 
Nr. _ „Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
nolikums” apstiprināšanu". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Nolikums “Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un 
audiovizuālo darbu izdošanā Dienvidkurzemes novadā”". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Nolikums “Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un 
audiovizuālo darbu izdošanā Dienvidkurzemes 
novadā”". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par grozījumu saistošajos noteikumos Nr.2023/5 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2023.gada budžeta plānu” apstiprināšanu".  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par grozījumu 
saistošajos noteikumos Nr.2023/5 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2023.gada 
budžeta plānu” apstiprināšanu". 

 
 
Sēdes vadītājs A.Priedols izsludina 10 (desmit) minūšu pārtraukumu. 
 
 
 

2.§ 
Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem ar 2023.gada 1.septembri 

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Pamatojoties uz Latvijas Republikas Ministru kabineta 2016.gada 
28.jūnija noteikumu Nr.418 „Kārtība, kādā veicami pašvaldību savstarpējie norēķini par 
izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem” 10.punktu un Pašvaldību likuma 
10.panta pirmās daļas 21.punktā noteikto, pašvaldībai nepieciešams apstiprināt  
Dienvidkurzemes novada  pašvaldības  izglītības iestāžu  precizētās izdevumu tāmes 
uz 2023.gada 1.septembri. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem 
par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem ar 
2023.gada 1.septembri". 

 
 
 



3.§ 
Par izglītības iestāžu direktoru un vadītāju atalgojumu 

Ziņo Andrejs Radzevičs 

Būtība - Saistībā ar Ministra Kabineta Nr. 455 grozījumiem, pedagogu atalgojuma 
palielinājumu  no  2023.  gada  1.  septembra,  nepieciešams  pārskatīt arī pašvaldības 
izglītības iestāžu vadītāja darba samaksu. 

 

A.Radzevičs iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu. 

J.Grasmanis jautā vai vērtēšanas kritēriji visiem izglītības iestāžu vadītājiem atbilst 
vienādi? 

A.Radzevičs atbild, ka vērtēšanas kritēriji visiem ir vienādi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par izglītības iestāžu direktoru un 
vadītāju atalgojumu". 

 
 

4.§ 
Par izmaiņām valsts budžeta mērķdotācijas un pašvaldības finansējuma aprēķina 

un sadales kārtībā Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu pedagogu darba 
samaksai 

Ziņo Andrejs Radzevičs 

Būtība - Uzsākot  jauno  2023./2024.  mācību  gadu  valsts  lēmusi 
paaugstinātpedagogu  darba  samaksu,  saskaņā    ar    05.07.2016.    MK    noteikumiem    
Nr.445  “Pedagogu  darba  samaksas noteikumi”, sakarā ar to, pašvaldībai nepieciešams 
veikt izmaiņas  “Valsts  budžeta  mērķdotācijas  un  pašvaldības finansējuma aprēķina    
un  sadales    kārtībā    Dienvidkurzemes    novada    izglītības iestāžu  pedagogu  darba 
samaksai”. 

 

A.Radzevičs iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu. 



G.Gulbe norāda, ka noteikumu 3.10. punktā norādīts, ka tas attiecas uz skolēnu 
skaitu, kas fiksēts uz 5. septembris, Ministru Kabineta mērķdotācijas piešķiršanai 
paredzēts uz skolēnu skaitu, kas fiksēts uz 1. septembri, šobrīd sanāk, ka pašvaldības 
dome pieņems pretēju lēmumu. 

A.Radzevičs atbild, ka 5. septembris ir diena, kad sistēmās tiek savadīti dati un 
informē, ka formāli dokumentācijā var norādīt 1. septembri, bet tehniski datu 
apkopojumu veic uz 5. septembri. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par izmaiņām valsts budžeta 
mērķdotācijas un pašvaldības finansējuma aprēķina 
un sadales kārtībā Dienvidkurzemes novada 
izglītības iestāžu pedagogu darba samaksai" ar 
labojumiem. 

 
 

5.§ 
Ziņojums par NĪN parādiem un iemaksām 

Ziņo Aiva Kasparoviča 

Būtība – Nekustamo īpašumu daļa sagatavojusi atskaiti par nekustāmā īpašuma 
nodokļa parādiem un to veiktajām iemaksām, kas fiksētas uz 2023. gada septembra 
sākumu. 

 

A.Radzevičs norāda, ka atskaites 16. rindā norādīti dati par piespiedu izpildi, 1/3 
(viena trešdaļa) ir reaģējuši, bet 2/3 (divas trešdaļas) nav reaģējušas, vai šī daļa ir 
nodota piespiedu izpildei? 

A.Kasparoviča atbild, ka daļa ir nodotas piespiedu izpildei. Dati par nekustamā 
īpašuma nodokļu nodošanu izpildei vēl tiek apkopoti. 

 

Komitejas locekļi nolemj pieņemt informāciju zināšanai. 



6.§ 
Informatīvais ziņojums par debitoriem Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 

Ziņo Daiga Ķude, Gints Brumbergs 

Būtība – Grāmatvedības daļa apkopojusi informāciju par debitoriem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldībā. 

 

 G.Brumbergs iepazīsti komitejas locekļus ar sagatavoto informatīvo ziņojumu. 
 
E.Treimanis jautā cik parādi ir virs 365 dienām un vairāk? 

  
 G.Brumbergs atbild, ka šādu ierosinājumu piefiksēs un uz nākamo reizi šādu  
informāciju apkopos. 
 
 A.Radzevičs norāda, ka augsts ir zemes nomas parāds un jautā kādas darbības 
tiek veiktas, augsts arī nekustamo īpašumu atsavināšanas līguma maksājumu parāds. 
Padziļinātu jautājumu raisa prasības par sociālās aprūpes pakalpojumu parāds, saskaņā 
ar normatīvo aktu regulējumu par sociālo aprūpi atbildību uzņemas likumīgie apgādnieki. 
Skaidrojums arī būtu nepieciešams par parādiem - prasības pret pircējiem un pasības 
pret personālu? 
 
 D.Ķude informē, ka prasības pret personālu ir pārņemtas pēc teritoriālās reformas 
no Aizputes novada, darbiniekam ierosināta krimināllieta, šobrīd šī persona ir mirusi. 
Attiecībā par sociālo aprūpes pakalpojumu, tas pārņemts no Rucavas novada domes, 
par vienu personu, kas uzturējās Rokaižu pansionātā no 2010. – 2016. gadam, 
pašvaldība veica rēķina apmaksu, ar apgādnieku tika slēgt līgums, kuru pēc laika 
apgādnieks gribēja pārtraukt, bet dome nav akceptējusi un parāds ir tikai krājies, šobrīd 
arī šī persona mirusi. 
 
 A.Radzevičs norāda, ka tā nevar būt, likumīgajiem apgādniekiem jāslēdz līgums 
ar sociālā aprūpes pakalpojuma sniedzēju. 
 
 

7.§ 
Par saistošo noteikumu Nr. _ „Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikums” 

apstiprināšanu 

Ziņo Gunta Gulbe 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldības dome izskata iesniegto saistošo 
noteikumu „Dienvidkurzemes  novada  pašvaldības  nolikums”  projektu.  Saskaņā  
ar  Pašvaldību likuma Pārejas  noteikumu  6.punktu,  Dome izvērtē  uz  likuma  “Par 
pašvaldībām”  normu pamata  izdoto  saistošo  noteikumu  atbilstību  šim  likumam  
un  izdod  jaunus  saistošos noteikumus atbilstoši šajā likumā ietvertajam 
pilnvarojumam.  



Nolikums tiks publicēts publiskai apspriešanai oficiālajā pašvaldības tīmekļvietnē 
www.dkn.lv no 2023. gada 25. septembra līdz 2023. gada 8. oktobrim.  

 

G.Gulbe iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu. 

R.Reinis jautā vai pašvaldības darba reglaments tiks izskatīts domes sēdē kopā 
ar nolikumu? 

G.Gulbe atbild, ka jā, tos nepieciešams apstiprināt vienlaicīgi. 

R.Reinis norāda, ka plānots arī apvienot pagasta pārvaldes. 

G.Gulbe atbild, ka jā, šādi priekšlikumi saņemti no administrācijas. 

R.Reinis jautā vai nebūs jāizdara grozījumi amatu sarakstā, jo apvienojot pagastu 
pārvaldes pārvaldes vadītājiem tiks piešķirti vietnieki?   

G.Gulbe atbild, ka izmaiņas amatu sarakstā varētu izdarīt veidojot jauno, nākamā 
gada, amata sarakstu. 

I.Samoviča norāda, ka par pašvaldības nolikumu saņemti ierosinājumi no 
deputātes P.Andersones. 

G.Gulbe norāda, ka šos ierosinājumus būtu nepieciešams apspriest Finanšu 
komitejā. 

I.Samoviča norāda, ka P.Andersone ierosinājusi atsavināt un norakstīt 
pašvaldības  kustamo  mantu  ar  atlikušo vērtību līdz 3 000 EUR (trīs tūkstoši euro), 
nolikumā paredzēts 10 000 EUR (desmit tūkstoši euro), deputātiem vajadzētu vienoties 
par summu. 

G.Gulbe informē, ka mantas atsavināšanas likumā jau ir noteikta kārtība, bet 
šobrīd mantas vērtībai līdz 10 000 EUR (desmit tūkstoši euro) lēmumu pieņem 
izpilddirektors, ja summa ir lielāka, tad nepieciešams domes lēmums.  

A.Jankovskis jautā vai 2 (divu) gadu laikā ir piemērota šī kārtība? 

G.Gulbe norāda, ka nav. 

J.Grasmanis jautā kas bija lēmumi par autobusiem? 

G.Gulbe atbild, ka tie bija ziedojumi – dāvinājumi Ukrainai. 

J.Grasmanis jautā ar ko atšķiras 40.1.17. punkts no 40.1.21.5. punkta? 

G.Gulbe skaidro, ka 40.1.17. punktā ja, pašvaldības izpilddirektors nolemj pārdot, 
tad jārīko izsole, jāsagatavo nolikums, utt., ja vērtība ir 700 EUR (septiņi simti euro), 
tad nepieciešams tikai mantas novērtējums un nav jārīko izsole. 

http://www.dkn.lv/


I.Samoviča informē, ka attiecībā uz P.Andersones norādi par 43.6. punktu, 
priekšsēdētājs vai izpilddirektors var palielināt darbinieka atalgojumu, ja saņemts 
Finanšu komitejas atzinums. 

G.Gulbe informē, ka tas apstiprināts darbinieku atlīdzības nolikumā. 

J.Grasmanis norāda, ka nolikumā nav norādīta summa līdz kurai priekšsēdētājs 
drīkst slēgt līgumus? 

G.Gulbe norāda, ka tas tiks norādīts reglamentā. Attiecībā uz P.Andersones 
priekšlikumu, precizēt izpilddirektora vietnieka pienākumus – tur būtu jāvienojas 
izpilddirektoram ar vietnieku. 

I.Samoviča norāda, ka paredzēts izveidot Ētikas komisiju, kuru arī būtu 
nepieciešams norādīt dokumentācijā. 

G.Gulbe atbild, ka minēt komisiju nolikumā varēs tad, kad komisija tiks izveidota, 
tai būs nolikums, tas attiecināms arī uz iedzīvotāju padomes izveidošanu, šobrīd 
nolikumā iekļautas komisijas, kas jau darbojas. 

A.Evardsons informē, ka domei jānolemj izveidot šo komisiju, domes sēdē, kad 
lems apstiprināt jauno pašvaldības nolikumu, būs sagatavots lēmumprojekts par Ētikas 
komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

A.Priedols aicina balsot par sagatavoto lēmumprojektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par saistošo noteikumu Nr.__ 
„Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikums” 
apstiprināšanu". 

 
 

8.§ 
Nolikums “Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu 

izdošanā Dienvidkurzemes novadā” 

Ziņo Sandris Bēča 



Būtība - Nolikums izstrādāts, lai atbalstītu pilsonisko līdzdalību kultūrvēsturisko 
notikumu dokumentēšanā, tradicionālo un laikmetīgo kultūras vērtību izzināšanā un 
saglabāšanā un veicinātu iedzīvotāju radošās izpausmes un līdzfinansētu 
kultūrvēsturisko vērtību izdošanu. 

 

S.Bēča iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu. 

J.Grasmanis norāda, ka nolikumā būtu jānorāda, ka finansējums tiks piešķirt 
Kultūras pārvaldes budžeta ietvaros. 

I.Samoviča norāda, ka tas minēts 8.1. punktā. 

G.Gulbe norāda, ka būtu veicami labojami pieteikumu veidlapā, informācijā par 
iesniedzēju, tajā norādot fiziskas personas datus un līguma projekta 3. punktā būtu 
jānorāda, ka lēmums tiek pieņemts ar domes lēmumu. 

A.Jefimovs jautā vai nolikums pieļauj iespēju atbalstīt arī valstisku svarīgu projektu 
izdošanu? 

S.Bēča atbild, ka līdzfinansējumu piešķiršana vairāk paredzēta vietējo autoru 
atbalstam, finansējuma apjoms ir līdz 2 000 EUR  (divi tūkstoši euro), apjomīgāku darbu 
izdošanai būtu nepieciešami lielāki finansiālie līdzekļi.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Nolikums “Par līdzfinansējuma 
piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu izdošanā 
Dienvidkurzemes novadā”" ar labojumiem. 

 
 

9.§ 
Par grozījumu saistošajos noteikumos Nr.2023/5 “Par Dienvidkurzemes novada 

pašvaldības 2023.gada budžeta plānu” apstiprināšanu 

Ziņo Gints Brumbergs, Evija Farbotko 

Būtība - Pamatojoties uz Pašvaldības likuma 10.panta pirmās daļas 1.punktu, 
48.pantu, Likuma “Par pašvaldību budžetiem” 16. un 17.pantiem, Likuma “Par budžetu 



un finanšu vadību” 6.pantu, pašvaldība lemj apstiprināt Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības saistošos noteikumus  “Grozījumi saistošajos noteikumos Nr.2023/5 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2023.gada budžeta plānu”. 

 

G.Brumbergs un E.Farbotko iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto 
lēmumprojektu. 

A.Priedols izsaka priekšlikumu sasaukt darba grupu 26. septembrī, lai pārrunātu 
saistošo noteikumu grozījumus. 

E.Farbotko informē, ka līdz domes sēdei mainīsies sadaļa “Mērķdotācijas”. 

A.Radzevičs informē, ka ap plkst.10 sistēmā “Lietvaris” šāds papildus darba 
kārtības jautājums nebija iekļauts un ar sēdes vadītāja A.Priedola atļauju atskaņo 
ierakstu no LR1 raidījuma “Krustpunkts”. 

A.Radzevičs norāda, ka laicīgi nav tikusi izsūtīta dokumentācija, grozījumu 
skaidrojums nav iesniegts rakstiski, bet nolasīts un jautā cik liels apjoms finanšu 
līdzekļu tiek grozīti starp EKK kodiem? 

Sēdes vadītājs A.Priedols informē, ka 26. septembra darba grupā deputāti ar visu 
informāciju varēs iepazīties. 

A.Radzevičs norāda, ka Elektronisko iepirkumu sistēmā palielināts projekta Lielā 
iela 54, Grobiņa,  līguma summa, vai šādi izdevumi bija ieplānoti vai tie atspoguļoti šī 
budžeta grozījumos? 

A.Priedols atbild, ka atbildi uz šo jautājumu sniegs darba grupā. 

A.Radzevičs norāda, ka tā nebūs oficiāla sēde, ap 200 (divi simts) tūkst. euro 
grozījumi netika pieminēti šajā ziņojumā un iesniegtajos pielikuma dokumentos nav 
redzami. 

A.Priedols norāda, ka tas ir grozījumu projekts, to var uzlabot un aicina balsot par 
sagatavoto lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Gatis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā) 



Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par grozījumu saistošajos noteikumos 
Nr.2023/5 “Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
2023.gada budžeta plānu” apstiprināšanu". 

 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols 
 
 
Komitejas sekretārs Santa Ķūse 
 
 

Šis dokuments ir elektroniski parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika 
zīmogu 


